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Po interpelacji radnego Rady Miejskiej w Iławie Janusza Zaborowskiego Zespół ds.
Bezpieczeństwa na Drogach Miasta Iławy zaopiniuje wniosek dotyczący oddzielenia
barierką chodnika od jezdni pod wiaduktem na ulicy Sobieskiego w Iławie.

Chodnik w tym miejscu jest wyjątkowo wąski - tak wąski, że trudno tu minąć się nawet
pieszym. Listopadowe zdarzenie drogowe z udziałem e-hulajnogi i osobówki pokazuje, że
zagrożenie jest realne.

Na forum iławskiego samorządu na problem zwrócił ostatnio uwagę radny Janusz Zaborowski. Jak
poinformował, sam otrzymał w tej sprawie zgłoszenie od mieszkańców.

- Było tu kilka niebezpiecznych sytuacji, gdy piesi byli



przypadkowo spychani na jezdnię przez rowerzystów
lub innych pieszych - zgłosił radny. - Dlatego wnoszę o
to, aby pod wiaduktem na ulicy Sobieskiego oddzielić
chodnik od jezdni barierką - zaproponował.

Odpowiedzi na interpelację udzielił już burmistrz.

- Sprawa zostanie przekazana do Zespołu ds.
Bezpieczeństwa na Drogach Miasta Iławy w celu
zaopiniowania - poinformował Dawid Kopaczewski. -
Pragnę jednocześnie zaznaczyć, że w budżecie miasta
na 2024 rok nie zostały zaplanowane środki na ten
cel.

Przy okazji warto przypomnieć zdarzenie drogowe, do jakiego doszło dokładnie w omawianym
miejscu w listopadzie 2023 roku. Wówczas nadjeżdżające auto uderzyło w poruszającego się
hulajnogą elektryczną nastolatka po tym, jak chłopak nagle zjechał z chodnika na jezdnię, chcąc
uniknąć zderzenia z pieszymi. Wówczas hulajnogiście na szczęście nie stało się nic poważnego, czy
jednak warto czekać na poważniejszy wypadek?
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